
Matias De Stefano 0:00
Ve skutečnosti nežijeme ve třetí dimenzi jdoucí do páté dimenze, vnímáme třetí dimenzi a začínáme vnímat pátou dimenzi. Takže vlastně nejde o to, že se přesouváme od jednoho k
druhému, ale o to, že rozšiřujeme svůj úhel pohledu. To by ve skutečnosti nebyla skutečnost, že se chystáte opustit Filipíny, abyste žili ve třetí dimenzi, kterou musíte zemřít

Alex Ferrari 0:25
Rád bych přivítal v show Matias De Stefano. Jak se máš Matiasi?

Matias De Stefano 0:39
Děkuji za pozvání.

Alex Ferrari 0:41
Samozřejmě vám moc děkuji, že jste přišli na show, jak jsem vám říkal, než jsme začali, jste jako hosté číslo jedna, které moje publikum bylo jako vždy v komentářích, musíte dostat
Matiase, musíte nasadit Matiase. Takže zřejmě chtějí, abychom si spolu promluvili. Takže se moc těším na tento rozhovor. Takže ještě jednou děkuji, že jsi si udělal čas, příteli. Takže
první otázka, kdy jste si uvědomil své duchovní povolání, protože máte přinejmenším jedinečný příběh?

Matias De Stefano 1:07
No, já, narodil jsem se v agnostické rodině. Neměl jsem tedy žádné duchovní zázemí, žádné náboženství. Takže jsem neměl ponětí, co je vlastně duchovní povolání. Začal jsem chápat
nebo naslouchat duchovnu, když mi bylo vlastně 17. Kdy, když jsme s mámou začaly hledat pomoc a snažily se pochopit, co se to se mnou děje. Vstupujeme tedy do duchovního světa
a snažíme se zjistit, jak zacházet se svými vlastními věcmi. Ale už od narození jsem věděl, že jsem nějak jiný, hlavně když mi bylo 12 let. A ukázalo se, že věci jsou pro mě mnohem
hlubší, jako vzpomínka na minulé životy, vesmír a všechno. A když mi bylo 14, moji průvodci z jiných dimenzí mi začali vysvětlovat, že mám misi, že tu misi musím splnit. V určitých
letech musím mluvit s lidmi a dělat to a tamto. Takže jsem tak trochu věděl, že mám s něčím nějaké spojení. Ale nikdy jsem to nesouvisel s spiritualitou, pro mě to bylo jako přirozená
věc, kterou má většina lidí. Takže vlastně jsem si uvědomil, že to bylo něco z duchovna, když mi bylo 17. A řekli mi to další lidé.

Alex Ferrari 2:40
Co se tedy s tebou stalo, že jsi jako, že se to muselo líbit tvým rodičům nebo tvoje máma musela začít vypadat jako to, co se děje mému synovi? Jako co se ti dělo? Víš, přesně.

Matias De Stefano 2:51
Zpočátku, samozřejmě, jako mnoho dětí má tyto neviditelné kamarády, se kterými si obvykle hrajete. Ale najednou jsem se od nich něco naučil. Učili mě o fotonice, učili mě o
kamenech, učili mě o emocích, o historii, pomáhali mi s domácími úkoly. Takže mi vyprávěli příběhy. A tak to bylo všechno normální a přirozené, dokud mi nebylo 12 let a jeden z
nich mi příští týden řekl, že si začneš vzpomínat, a s tím ti nemůžeme pomoci, budeš se s tím muset vyrovnat, dokud na to nepřijdeš proč si začneš vzpomínat. A my tu budeme,
abychom vás podpořili, ale nemůžeme vám to vysvětlit. Tak jsem je přestal vídat. A začal jsem cítit různé bytosti, které nebyly jako věci z dětství. Ale byli to spíš průvodci a lidé, kteří
byli kolem a vysvětlovali mi o mém poslání a o tom, co mám dělat. Začal jsem si tedy vzpomínat na posledních 2000 16 let své historie, na to, co jsem dělal v Africe než na to, co jsem
dělal v Evropě, a na různé životy, a to vše smíšené, takže to byl celý nepořádek. A když mi bylo 18, začal jsem si vzpomínat, kdo jsem ve vesmíru. Tak jsem si začal pamatovat
dimenze, různé reality. Myslel jsem, že se zblázním. Moje máma si ve skutečnosti myslela, že jsem velmi kreativní člověk. A všichni kolem mě si mysleli: Oh, on je velmi kreativní
člověk. A všechny děti chtěly poslouchat mé příběhy a to, co jsem byl, co jsem si pamatoval, a sdílely se mnou stropy svých nohou, ale velmi se toho bály. A tak se mě začnou ptát i
někteří učitelé. Ukázalo se ale, že je pro mě velmi těžké zvládnout normální život s tím vším v hlavě. A tak jsem nakonec šel k psychologům a někteří z nich řekli, že jsem výjimečný.
Jiní říkají, že máte schizofrenii. Takže jsem nakonec věřil, že mám schizofrenii. Ale moje máma řekla: Ne, nemáš, jen máš v hlavě nepořádek a potřebuješ pořádek. Takže jsme pořád
hledali někoho, kdo by mi pomohl uspořádat to, co jsem měl v hlavě. A skončili jsme u těchto lidí, kteří mi energeticky pomáhali organizovat to, co se ve mně dělo. A od té chvíle jsem
začal chápat mnohem lépe. Takže to byla cesta až do mých 19 XNUMX let, kdy jsem tak trochu věděl, o co jde.

Alex Ferrari 6:09
Zdá se tedy, že jste ve své vlastní mysli rozhodně prošli rukavicí, jak si teď pamatujete všechny své životy za posledních 12,000 12,000 let. A jak jsem mluvil s duchovními mistry po
celém světě, koncept vzpomínání na své minulé životy může být nebezpečný, když víte příliš mnoho o tom, odkud jste přišli, protože by to mohlo ovlivnit současnou inkarnaci. Moje
otázka na vás tedy zní, jak se vypořádáte s těmito znalostmi a nejen s některými znalostmi, velmi podrobnými znalostmi mnoha, ne-li všech vašich minulých životů za posledních
XNUMX XNUMX let, kdy chodíte kolem, v této realitě v této inkarnaci, s knihovna informací z jiných životů? Jak se s tím psychicky vyrovnáváte?

Matias De Stefano 6:53
Jo, bylo to velmi těžké, protože jsem si začal pamatovat jako dítě, ale ne správně, že jo. A tak to pro mě bylo jakoby velmi chaotické. Netušila jsem tedy, co se vlastně děje, a všechny
informace byly smíšené. A pokaždé, když jsem měl příležitost mluvit s jedním z mých průvodců, řekli, nepřemýšlejte o tom, jen o tom pište a dělejte o tom kresby. Ale nemysli na to,
protože s tím nemáš nic společného. Nyní. V budoucnu to všechno bude dávat smysl. Ale toto je ten správný okamžik, na který si vzpomenete. Projděte si tedy emoce. A pamatujte, že
emoce jsou strážcem informací. Takže to je důvod, proč to musíte cítit, ne myslet. A tak jsem prošel peklem, protože jsem cítil, že všichni z mého táty zemřeli kolem mě, všechny ty
různé věci, kterých jsem nemohl dosáhnout, já jsem ten špatný, možná a dobrý, máme tolik mnoho životů jako žena, což mi mate tento život jako muže. Takže to bylo jako, tolik věcí.
Tolik matoucích věcí a pak další reality. Takže ano, takže nakonec, nakonec, mi jeden z mých průvodců řekl, abych udělal specifickou meditaci, která dlouhou dobu sledovala zeď. A
každou myšlenku a emoci, která ke mně přicházela, bych předpokládal, že ji nechám v tom světě, soustředěnou v té nejmenší části, kterou jsem si kdy dokázal představit uvnitř té zdi,
a dal ji tam, dokud neuvidím jen bílou zeď. A pomohlo mi to vyčistit si mysl, dokud nebylo všechno prázdné. Jako náhle, od toho okamžiku. Od toho konkrétního okamžiku jsem začal
mít prázdnou mysl. A kdykoli se mě někdo na něco zeptal, informace přicházely. Ale nepřemýšlel jsem o tom. Pomohlo mi to tedy v podstatě zbavit se všech těchto dat a informací,
které byly ve skutečnosti užitečné. Protože jsem například řekl, že pokud bych měl někomu vysvětlit, proč existuje pyramida, proč mi neposkytnete informace o pyramidě, místo
abyste museli tohle všechno trpět? Nevím. Můj manžel zemřel v jiném životě, moje děti nebo cokoli jiného a v tom životě cítil lásku s babičkou. Proč tolik trpět s tolika vzpomínkami
a tím, protože si pamatuješ pyramidy, skrze lásku, kterou jsi cítil, ale lidé, kteří tam byli, se s tebou učili, jaké to bylo povolení, protože nikdo si nepamatuje věci jen kvůli informacím,
ty si věci pamatuješ protože ty věci cítíš. Takže si musíte zapamatovat emoce těch lidí nebo těch situací, ve kterých jste byli, abyste měli přístup k informacím, které jste v tu chvíli
znali.

Alex Ferrari 10:28
Je emoce, médium, jako papír k psaní, jako, nemůžete si něco zapsat, pokud to není kam zapsat. A to je způsob, jakým jsou informace, tedy emoce něco jako papír, spojení s tímto
druhem informací?

Matias De Stefano 10:44
Ne vždy, samozřejmě, ale v pubertě ano.

Alex Ferrari 10:53
Dovolte mi tedy, abych se vás zeptal, protože tím chci říct, že máte v sobě tolik informací a tolik znalostí, které vám byly dány. Přihlásili jste se k tomu, samozřejmě, a váš plán duše?
A tvůj plán? Pamatuješ si? jdu, Oh, projdu tím peklem. Víš, projdu tím vším. Pamatuješ si to?

Matias De Stefano 11:13
Jo, vzpomínám. To jo.

Alex Ferrari 11:17
Dovolte mi, abych se vás zeptal na toto, když jste konečně začali vycházet z duchovního šatníku s citáty, necitáty, dělat práci, kterou právě děláte. jako bys byl blázen. Jak jste se
vypořádali se ztrátou velmi blízkých vztahů, protože se mi stává mnoho lidí, kteří duchovně vycházejí, vykonávají misi nebo mluví nebo usměrňují nebo mluví o svých zážitcích
blízko smrti. Stává se to velmi často. Rád bych slyšel, jak jste se s tím vypořádali.

Matias De Stefano 11:51
Jo, no, jak jsem řekl, můj úkryt, můj kontext nebyl náboženský. Ale také měli jakoukoli víru v cokoli, jako, nebyli jako, proti spiritualitě. Ale oni do toho taky nebyli. A když jsem o
tom začal mluvit, nikdy to nebylo z duchovního hlediska. Vždycky to bylo o tom, že jsem tohle cítil, že jsem odešel tamto. A když jsem to začal sdílet se svými přáteli, moji přátelé mi
byli velmi blízcí. Ještě víc, jako by to nebylo jako ano, pro mě to bylo velmi snadné, protože ve skutečnosti moji přátelé nebyli jako tento druh přátel. To mi dělá šikanu jako: Oh, ty jsi
blázen nebo co.

Alex Ferrari 12:49
To je ta lokomotiva.

Matias De Stefano 12:51
Ano, ne, ve skutečnosti se tím velmi zabývali. A samozřejmě tam byli i další. Jako ve škole, jako vždycky, tam je. Ale i když říkali bláznivý obličej, aby se to líbilo, jako: Jsi blázen,
nebo co, všichni tak trochu věřili tomu, co se stalo. Takže, i když se mě někteří báli, někteří se mě báli, někteří mě jako, víte, šikanovali, ale když byli se mnou, ptali se mě, víte, takže
ano, a v mé rodině bylo nejtěžší to pochopit moje teta. Bylo to z její krabice. A tak se do toho nakonec pustila, protože všichni věděli, že jsem velmi špatný lhář. Jako všichni lidé, kteří
mě znají od doby, kdy jsem byl jako dítě. Kdybyste mi řekl, abych lhal, řekl bych, já nebo on. Takže pro mě bylo nemožné v čemkoli lhát. Takže moje rodina byla taková: Věříme, co
se tomu chlapovi děje, a protože v podstatě víme, že neumí lhát. Takže to je jediný důvod, proč mi v podstatě věří. A, jo, tak Takže pro mě, pro mě, jsem to nemusel moc řešit. Protože
jsem vlastně nikdy nečekal, že mi někdo uvěří. Jako, nebyl jsem, neměl jsem potřebu, proč mi nevěřili? Protože se vždy našel někdo z mé rodiny, mých přátel nebo okolí, kdo mě
naslouchal nebo byl ochotný sdílet a poslouchat, co říkám.

Alex Ferrari 15:02
Je to zajímavé, protože víte, vy i já jsme Latinoameričané a v naší kultuře je to tak trochu v DNA, jako je spiritualita, psychika, média, La bruho, Los anteros, tyto druhy věcí, je to tak
trochu v naší DNA. Proč si myslíš, co jsem vždycky chtěl zjistit? Možná na to můžete odpovědět? Proč je v zemích Latinské Ameriky a Karibiku, Střední Americe, Mexiku tak
kulturně přijímáno, že tyto myšlenky jsou přijímány mnohem snadněji než Západ? Vidíte, že je to mimochodem pravda?

Matias De Stefano 15:40
Jo, úplně. V podstatě latinská realita. Je to mix všech animistických tradic, polyteistických tradic a afrických tradic, Paul Mixon jako jedna. Takže všechny tyto tradice byly založeny
na schopnosti spojit se s duchy, neschopnosti naslouchat stromům, zvířatům, následovat Boha, který má peří, a příběh o hadovi. Takže i kdyby přišel křesťanství, směs všech těch
kultur byla tak silná, že spiritualita je něco mimo náboženství. Protože to není mix tradic. V Evropě měli nejméně 2000 let jen několik náboženství. Křesťanství, islám, tak to nebylo
moc bohaté, posledních 200 let v Evropě. Bylo to velmi málo, možná na britských ostrovech, ve Skotsku, Irsku, jako nejvíce spojené s spiritualitou, starými tradicemi, možná na
severu Skandinávie, ale pro zbytek Evropy, a všichni lidé, kteří se přestěhovali do Spojených států , bylo to všechno o útěku z těchto realit nebo o následování pouze jedné tradice.
Takže si myslím, že Latinská Amerika je mnohem bohatší, protože africká tradice přichází do Střední Ameriky, do Brazílie, všechny různé kmeny, které byly smíšené, které získaly
spiritualitu Evropy, že to bylo jen 100 let nebo 200 let. všechny tyto tradice se mísí jako, je to, je to stále velmi živé. A myslím, že pro Argentinu je to velmi odlišné. Protože Argentina,
jsme tak trochu jedna z mála zemí s vámi, proč v Jižní Americe, která vlastně nemá moc hlubokou tradici, tradici, z toho všeho mixu kultur, máme mnohem víc evropské tradice. Ale
naše instituce byly od samého počátku velmi lehkými systémovými místy. Takže jsme moc náboženství neměli. Argentina a Uruguay jsou tedy obvykle více o psychoanalýze než o
spiritualitě. Takže místo toho, abyste řekli, ó, duch, Tony, to je jako: S kým si myslíš, že mluvíš? A jaký máte pocit z toho, co dostáváte? Ne, ne, je to spíš jako psychoanalýza. Takže
všichni jsou jako bloudění, místo aby mluvili o duších. Takže i to mi pomohlo v mém, v mém prostředí.

Alex Ferrari 18:53
Nebylo to náhodou, že jste se narodili do latinské kultury, i když neméně známe argentinskou kulturu, která je duchovní v Jižní Americe. Ale to nebyla náhoda, to víte, že? To jo.
Pojďme tedy k užitečnému. Hodně jste mluvil o devíti dimenzích a různých dimenzích reality. Jak jsem v průběhu let studoval jógové tradice v hinduistických tradicích, mluví také o
těchto úrovních dimenzí. Můžete publiku vysvětlit, jaké jsou tyto úrovně dimenzí?

Matias De Stefano 19:28
Samozřejmě, že existují nekonečné dimenze? Ano. A není to jen devět, devět dimenzí je těch, se kterými se můžeme skutečně vztahovat v aspektech stvoření. Ale pak můžete mít
nekonečné dimenze, jaké si dokážete představit. Jde o to, že dimenze je v podstatě měření, kterým procházíte. Teď je to jako, že něco máte a máte různé úhly pohledu, ze kterých
můžete vnímat, že něco jako když máte kouli, máte 360 stupňů. Takže 360 dimenzí té reality. Pokud máte čtyřstěn, pak máte šest čar a čtyři trojúhelníky, které budou tvarovat těchto
šest dimenzí s dalšími čtyřmi dimenzemi ve tvaru Trojice. Takže můžete mít nekonečné množství dimenzí něčeho, máme tendenci zaměňovat dimenzi s říšemi. A to je křesťanská nebo
semitská tradice myšlení, jsme ve třetím světě, a pak jsou andělé, pak máte archanděly. A pak máš tohle. Obvykle tedy spojujeme dimenze s říšemi, ale není to totéž. Dobře, a dimenze
jsou ve skutečnosti různé úhly pohledu na stejnou realitu. Obvykle tedy popisuji těch devět, které jsou základem naší existence, protože všichni pocházíme z jednoty. A tato jednota,
aby mohla existovat, se musí projevit v jiné. Takže vytváří polaritu, což je druhý rozměr. Druhá dimenze je ta, která projevuje třetí bod, protože tyto dva, když se pohybují, vytvářejí
třetí aspekt, který je osou mezi těmito dvěma. Takže to je třetí rozměr. Takže teď máte tři úhly pohledu. A tyto tři úhly pohledu se navzájem pohybují. Takže to vytvoří čtvrtou dimenzi,
což je čas, čtvrtá dimenze, pak začne generovat energii a světlo, což je pátá dimenze, pak tento tvar, může změnit nebo změnit svou polohu, což je šestá dimenze, pak šestá. dimenze,
může transcendovat a projevit se do jiné zcela odlišné reality, kterou je sedmá dimenze. A pak máte všechny nekonečné možnosti těchto změn, což je toroid neboli osmá dimenze. A
všechno se to vrací k Božství, které je podstatou, nebo samotnou myšlenkou toho, proč všechno existuje, což je devátá dimenze, která vás znovu zavede do té jediné. Takže devátý
rozměr vlastně tvar a provedení, což je krychle. Takže když máte krychli, ve skutečnosti ji zakódujete tak, že máte Merkabu, což jsou dva čtyřstěny. Pokud roztáhnete krychli, máte
dvanáctistěn, pokud dvanáctistěn oplodníte, máte hedron s přízvukem pardon, dvacetistěn. A pokud půjdete k jádru celého systému, máte osmistěn. Takže v podstatě deváté, které jsem
zmínil, otevírá dveře pro vytvoření pěti hlavních těles, geometrie, která generuje vše v naší realitě. Takže proto jsem popisoval devět úhlů pohledu na tuto realitu, protože vše, co
existuje, je založeno v tomto prostoru.

Alex Ferrari 23:39
Tak mi dovolte, abych se vás zeptal na toto, je toho tolik, co jsem slyšel, a prosím opravte mě, že žijeme ve trojrozměrném světě, než v jakém se všichni vyvíjíme do páté dimenze. Je
to pravda? Nebo jak Jaký na to máte názor?

Matias De Stefano 23:54
Ve skutečnosti nežijeme ve třetí dimenzi a přecházíme do páté dimenze. Ano, jsme, vnímáme třetí dimenzi a začínáme vnímat pátou dimenzi. Dobře. Takže vlastně nejde o to, že se
přesouváme z jedné do druhé, ale o to, že rozšiřujeme náš úhel pohledu, který by ve skutečnosti nebyl, že byste opustili třetí větev, abyste žili ve třetí dimenzi, kterou musíte zemřít.

Alex Ferrari 24:25
Takže pak ta druhá strana, na kterou jdou naše duše, když jsi dělal svůj plán a kde jsou duše a kde jsou tvoji průvodci a to vše předpokládám, že je to stejné místo. Co je to za dimenze
nebo je to říše?

Matias De Stefano 24:44
Moji průvodci, moji průvodci jsou obvykle v páté dimenzi jako většina průvodců, myslím, že se zmínil proto

Alex Ferrari 24:51
Archandělé, nanebevzatí mistři.

Matias De Stefano 24:55
Mistři Jo, mistři. Obvykle s ním souvisí pátá dimenze pro Meishana. Takže je to celá čistá energie. Ale ta čistá energie nemá čas. Ani prostor. Takže, protože to nemá. Proto nám
někdy, když se s nimi spojíme, posílají informace a data, se kterými teď nemůžeme nakládat, je to jako, my vám to dáváme, a vy říkáte, ale proč, jak nemám ponětí, jak to udělat. A
máme tendenci být zoufalí. Protože pro ně není čas ani prostor. Možná vám tedy mohou říct, když vám bude osm let, že musíte něco vyřešit, když vám bude 68. A protože pro ně je to
jen informace. A pro nás je to emocionální proces.

Alex Ferrari 25:50
To je zajímavé. Takže ano, je to něco jako náš hardware, jen není schopen zpracovat software nebo přicházející informace. Jako počítač, ano, jako by to operační systém prostě
nezvládl.

Matias De Stefano 26:02
Jo, úplně. Je to, je to v podstatě, že je to jako snažit se stáhnout všechny informace, které dnes máme na internetu, do počítače od věků. Jo, prostě

Alex Ferrari 26:13
Nepodařilo se zpracovat ani základní webovou stránku. přesně tak. Takže pak jsou říše andělů a archandělů, které jsou znovu horké, vyšší, není to v naší osobě, naše vnímání vyšší, což
znamená šestou dimenzi nebo vyšší než to.

Matias De Stefano 26:31
Andělé, démoni a všechna tato stvoření se obvykle dají přesunout ze čtvrté do páté dimenze, pak máte archanděly v šesté dimenzi, ploutve Sara v sedmé dimenzi, takže můžeme tak
nějak vztáhnout duchovní bytosti k dimenzím. Ale nejsou. Obvykle to tak můžeme vnímat, například jsi ty sám v této třetí dimenzi, jsi rozptýlená osoba. Ale jako já, moje slzy jsou
tady. Ale ve čtvrté dimenzi by mým výrazem sebe samého mohl být anděl. Takže bytost, kterou nazývám andělem, když vidím, že anděl může být promítnut jen já, není to jiná bytost,
která žije ve čtvrté dimenzi kromě mě,

Alex Ferrari 27:36
Může to být jen projekt. Protože se naše duše mohou vyskytovat, naše duše se mohou promítat na více místech současně. Je to jako byste viděli své vyšší já, často jsem slyšel, že byste
se rádi setkali se svým vyšším já nebo spojili své vyšší já, to jen vy přesně víte. Ale je to,

Matias De Stefano 27:49
Je to jako zrcadlová realita je jako zrcadlová realita. Takže jste uprostřed zrcadla. A nejsi ani v tom smyslu, že bys věřil, že jsi uprostřed. Ale ve skutečnosti jsi odrazem někoho jiného.
Takže jste odrazem ve třetí dimenzi někoho, kdo je v deváté dimenzi, kdo má tolik odrazů, že vypadají jinak. Takže si myslíte, že existují různí lidé, ale ve skutečnosti jste vy sami v
různých dimenzích. Je to tak, vy tak, takže obvykle nazýváme své průvodce lidem, že si myslíme, že jsou mimo nás, ale ve skutečnosti je to naše vlastní mysl. V páté dimenzi k nám
mluví ve třetí dimenzi

Alex Ferrari 28:29
S myslí by to byla mysl nebo vědomí, protože by to technicky nebylo jako naše mysl, bylo by to naše vědomí nebo vědomí? Bylo by to povědomí, ano. Takže vaši průvodci nejste jen
vy, ale ve skutečnosti máte kolem sebe i jiné duchovní průvodce, správně?

Matias De Stefano 28:44
Jo, mohlo by to tak být, ale někdy je to možná vyšší verze ducha, jako je mistr v páté dimenzi, že v této realitě je vaše kočka.

Alex Ferrari 28:56
To je děsivé Mám kočky, které se děsí, jestli jsou mými pány, o čemž by se mnozí měli hádat Pravděpodobně jsou to já jsem ten, kdo po nich uklízí, trochu je krmím, jsou mým pánem

Matias De Stefano 29:08
No jo, jde o to, že budete vědět, jestli jste vyšší mistr z páté dimenze, ve třetí dimenzi je kočka, pokud jste, pokud jste velmi podobní, víte, že moji mistři jsou v tomto životě kočky,
protože jsou velmi tvrdé. A pro některé další lidi jsou tak milující a milující bytosti, takže to musí být zlatí retrívři, nebo nějaký typ. Ale mohlo by to být cokoli ve třetí dimenzi,
protože v páté dimenzi není nic, co by nebylo také promítnuto ve třetí dimenzi.

Alex Ferrari 29:48
Takže verze, tady je její verze

Matias De Stefano 29:51
Je to stálá verze všeho. Takže vše, co existuje ve třetí dimenzi, má tento aspekt v páté dimenzi, nebo šesté nebo sedmé a vše, co existuje v páté dimenzi, má něco být ukotveno ve třetí
dimenzi. To je důvod, proč někdy, když chcete mluvit například s archandělem, můžete jít do hory. Jdete tedy do hory, což je jablko, což je velmi obrovský duch. Takže jdete například
k Anderům a mluvíte s analytiky a komunikujete s analytiky, že v páté dimenzi nebo šesté dimenzi by to mohl být možná, já nevím, Mihail nebo nějací archandělé. Takže, hm, takže
všechno ve třetí dimenzi, je to kotva pro něco, co existuje v jiné dimenzi.

Alex Ferrari 30:47
Tak se tě na to zeptám. Protože jsem dlouho studoval jogíny z Indie. A zdá se, že když naleznou osvícení a jsou tu i jiní Nanebevzatí mistři, ale když najdou toto osvícení nebo tuto
jinou realitu, do které jdou, mluvili o tom, jsou schopni začít transcendovat. tito citují necitované magické síly, kde mohou levitovat, nebo mohou biolokalizovat nebo podobné věci,
víte, projevovat se v jejich rukou pomocí věcí, léčit se a tak dále. K čemu přistupují, aby jim umožnili mít tyto druhy, které se netýkají schopností? To je něco jako trik v salonu nebo
jako dodatečný nápad? Ale více po duchovní stránce? K čemu přistupují, aby dosáhli těch vyšších úrovní vědomí a porozumění ve světě, kde mu jako v Maharishi dali spoustu, víte,
psychedelických hub a on je snědl? A on jen jako, já tady bydlím. Tyhle nepotřebuji.

Matias De Stefano 31:46
Jo, když, když jsem si poprvé vzal Ayahuascu, vlastně můj první pocit byl jako, oh, jako

Alex Ferrari 31:56
Aubrey mi řekl Aubrey mi řekl, že náš přítel Aubrey Marcus, on je jako, je to tohle. Je to ta nejbláznivější věc na ayahuasce s Matiasem. Tak co to je? Co je tedy s těmito jogíny,
kterých dosáhli? Co dělají? K čemu přistupují, aby získali tento druh povědomí nebo informací?

Matias De Stefano 32:14
No, staneš se jím. A to je osvícení, když dosáhnou osvícení, ve skutečnosti je to proto, že byli a hledali osvícení. O všech tradicích zájmu o buddhismus nejde. Není to jako například
naše tradice, které hledají spásu, ale očekávají, že někdo z této reality odstraní bolest. Ve skutečnosti si sednou a stanou se součástí této reality tak hluboko, že nakonec najdou soulad.
Takže v podstatě je to jako, proč můžete střílet, protože se ten člověk stal Definerem. Ne proto, že může mít sílu ohně. To je náš úhel pohledu, protože si myslíme, že lidé jsou tu od
toho, aby zvládli realitu. A vše bylo vytvořeno pro nás, abychom to zvládli nebo cokoli jiného. Ale člověk, který skutečně našel nějaké Lachmany, je proto, že se stal ohněm, stal se
vodou, stal se Bohem. Oni, oni, oni se ocitli v každé dimenzi. A viděli, že možnosti naší reality jsou v podstatě samy sebou. To jsme my. Takže jste ozvěnou toho všeho. A to je to, s
čím se spojují. Spojují se s tím, čím skutečně jste, což je všechno, mimo vaši osobnost, za tím, co hledáte. Prostě se stanete. A to je důvod, proč každý mistr, když jdeš do hlubin všeho,
jediná věc, o které můžeš říct, jsem já. Protože tam je

Alex Ferrari 34:12
Protože ty jsi. Takže to není, že to není určeno. Není to destinace, což je mylná představa. Je to jako, oh, musím najít osvícení, jako to je jako místnost, do které vejdete, jako, myslím,
Bože, našel jsem osvícení. Není to tak, že je to spíš jako nahoře, stáváte se tak trochu jako, Neo se stává součástí matrixu. Doslova se vstřebá do kódu. A on je pak v protikladu k tomu,
aby byl mimo to, a chápal to a viděl to a manipuloval s nimi. Stane se jedním s tím. Takže tam jsou tito jogíni, tam tito jogíni, když jdou do meditace, jsou tam a vracejí se, aby nás
ostatní naučili co nejvíc.

Matias De Stefano 34:59
Ale věc je ta, že stále máme dojem, že tam šli, že? Ale ve skutečnosti mohou být tam, kde nikam nešli. Jako by se skutečně stali tím, čím doopravdy jsou. Takže nikam nešli, jen tam
seděli. A najednou, kůže, buňky se staly vzduchem a vzduch se stal kůží, a buňky se staly molekulami, a molekuly jsou energií, a najednou není kam jít, stanete se vším. Nejde tedy o
to, proto poslední pozice osvětlené osoby není, aby se někdo dotkl světla. Sedí někdo na stromě.

Alex Ferrari 35:52
Protože jsou světlem, je to proto, že jsou světlem.

Matias De Stefano 35:56
Protože ty jsi světlo, protože oni jsou Jo. Tak.

Alex Ferrari 35:59
Dovolte mi tedy se vás zeptat, zda by to mělo smysl, že objevili způsob, jak obejít avatara, že jsme všichni v tomto, této masové kůži, a spojit se s tím, kým skutečně jsme, zatímco
jsme stále v této dimenzi, což znamená, že nyní překročili, ve skutečnosti jdou, oh, počkej chvíli, já jsem vlastně světlo, já jsem vlastně zdroj a já jsem vlastně Bůh, já jsem vlastně
voda, jsem to všechno. A když mají to uvědomění nebo probuzení, tehdy se pro ně všechno změní. Ale není to tato destinace, o které pořád tolik slyšíme, je to dobré? Jako způsob, jak
to vyjádřit?

Matias De Stefano 36:40
Ano, například aby to bylo něco mnohem příbuznějšího jako člověk. Představte si, že jste byli rýže, v Kansasu, to je ve Státech, uprostřed polí, ve velmi, velmi křesťanské rodině.
Takže nemáte jiný úhel pohledu na nic. A ty jsi člověk. James, řekněme, takže tento James vyrostl pouze v myšlenkách na Ježíše, na Bibli, na kontext lidí ve stejné komunitě, o ničem
jiném neměl ani ponětí. Takže jediná víra nebo jediné vnímání reality bylo jeho vlastní s jeho vlastními přesvědčeními. A najednou se tato osoba rozhodne podniknout výlet. A jde do
velkého města ve státech a najednou vidí v New Yorku a najednou vidí tolik šílených lidí, kteří věří v bezpilotní věci a mnoho náboženství a cokoli jiného. Ale pořád jsou to státy. A
najednou říká, někoho potká a říká: Proč jsi nejel do Indie? Podnikne tedy výlet do Indie. A v Indii se z toho zblázníte, protože najednou je to jedna země s 1000 tisíci náboženstvími,
tisíci mistrů a guruů, kde každý věří v něco jiného. A i když perfektně fungují už 6000 let, tak. Takže začne nacházet další otázku a další odpovědi, a pak to začne pronásledovat věc
guru. Ale pak si uvědomí, že ho někdo zve na obřad Ayahuasca. A pak jde do Brazílie a jde doprostřed lesa. A najednou zjistí, že rostliny vědí lépe než Bible. Nevím. Slunce Takže
najednou se začne otevírat a otevírat do nevím, přítele v Egyptě, protože tam šel meditovat. Ale najednou objevil, co je islám, a začal na to přijít a přijít na to a přijít na to. A najednou,
ale konec zjišťování, jaká byla odpověď? Uvědomil si jedinou pravdu za tím vším, že každý, koho potkal během celé této cesty, byli lidé. A každý, kdo mluvil o božském nebo svaté
knize nebo mu dal ayahuascu, všichni potřebovali jíst, pít, spát, rozmnožovat se, mít sex. Takže to byli lidé a najednou si uvědomí, že nezáleží na tom, kde na světě jste, lidi vždycky
najdete, a tak se stane humanistou. Takže když se stal humanistou, najednou něco pochopil. Existují miliony způsobů, jak najít božské. Ale i když jsme všichni lidé, takže osvícení je
tak trochu stejné, protože ten chlap, kterého jsem právě vymyslel James, se vrátíme do Kansasu a budeme moci sdílet Vánoce s rodinou. sdílet modlitbu s jejich rodinou bude moci
sdílet jídlo se svou rodinou a milovat a mluvit a užívat si svou vesnici, kde se narodil. Protože teď ví, že na tom nezáleží. Jsme jen lidé. Takže mimo všechno jsme lidé. Osvícený
člověk je tedy člověk, který prošel celou cestu celým vesmírem a celým poznáním vesmíru. A i když jsme zjistili, že jsme všichni světlo, nezáleží na jeho tvaru. Aby se mohla vrátit. A
nikdy ti neřekne: Oh, tohle je cesta k osvícení. Bude s vámi jen sedět, smát se a sdílet jídlo.

Alex Ferrari 41:00
Takže je to velmi podobné jako ve filmech, síla byla neustále uvnitř vás. Jak vidíte něčí filmové hrdiny, jako jdou a jdou, a jdou na tuhle cestu, to a to. A nakonec by Yoda řekl, že síla
je uvnitř tebe.

Matias De Stefano 41:16
Tato síla byla vždy uvnitř vás, že jste byli sbor. Hej, ano, ani to nebylo uvnitř tebe, ty jsi byla ta síla, víš? A tak, takže je to jedno. Co děláte ve světě, nebo co hledáte, vždy najdete
zdroj, vždy najdete toto, je to ta síla, která je ve vás. Tedy ti, kteří našli osvícení. A pamatujte si to a pocity, které mohou sdílet cokoliv. A není to o závodě, který něco vymyslí nebo
něco vyřeší nebo překročí nebo prožije tuto realitu v tomto světě. Protože najednou si uvědomíte, že tato realita byla vytvořena stejným duchem, který medituje uprostřed všeho. Proč
by tedy někdo vytvářel tuto realitu, aby z ní unikal? A odpověď je, že tato realita ve skutečnosti nikdy neexistovala. Je to jen sen, který jste si vytvořili, abyste se pobavili a udělali
něco se svým existujícím časem. Tak

Alex Ferrari 42:30
Ano, a pak se můžeme pustit do teorie her a toho, jak se všichni Mario snažíme zachránit princeznu. Ale kdo je hráč, který hraje Maria, to je otázka. A k tomu se musíme vrátit. A jděte
Kdo je hráč, který vidí celou hru, kde vidíte jen houbu, která je před vámi? Nebo je před vámi ten zlý. To je vše, co vidíte. Je to přesně, je to, je to fascinující. Takže, dobře, tak jsme se
vydali po cestě osvícení. Takže teď jsme osvícení, všichni poslouchají, můžete najít osvícení, je to všechno uvnitř vás, jen se podívejte. Že jo? Je to velmi jednoduché. Je to velmi
jednoduché.

Matias De Stefano 43:09
A duchovno. Rád říkám, že duchovno. Opět nejde o spojení s duchy. Je to o představivosti. Spiritualita je o otevření vaší mysli způsobem, že všechno je možné. Existuje tedy bůh? Jo,
proč ne? Je všechno? Nevím, film? Jo, proč ne? Takže představivost je dveřmi do každé dimenze. A nejde o meditaci, nejde o duchovní cestu, nejde o dodržování konkrétního pravidla,
jde o představivost. Takže když použijete svou představivost, začnete otevírat všechny ty reality. A v podstatě lidé, kteří psali duchovní knihy, nebyli lidmi, kteří se řídili pravidly, byli
to lidé, kteří byli spojeni se svou vlastní představivostí a viděli Boha, a tak, způsob, jakým vlastně můžeme pochopit, jak se můžeme stát takovými, jako to, jako, jako, jako ve
starověkých civilizacích, není o spojení s představou jejich bohů nebo bohyň a celé této duchovní sféry. Ne, jde o to, jak si můžeme představit jiné reality a možnosti? A to mě přivádí
k další věci, která je dnes, k tomu začínáme chodit. Ale kvantová fyzika, to je také o představivosti, protože částice se chová jako částice, pokud si dáme pozor na částici, co to je? Je to
představivost, víte, takže je to o pozornosti, je to o mysli. Znamená to tedy, že veškerá realita existuje pouze proto, že mnoho bytostí věnuje pozornost pouze jedné realitě. Ale pokud
všechny bytosti změnily svůj úhel pohledu na jinou realitu, najednou se tato realita může stát pravdou. Tak. Takže když mluvíme o vědě a mluvíme o kvantové fyzice a všem, je tu
tolik informací. A to je jen pro lidi na univerzitách, že pro každého je nemožné změnit své vědomí na tu jinou realitu v kvantové realitě, pokud to necítí a nestanou se jím. A právě v
tom hrají Marvel a Hollywood roli, která je velmi důležitá.

Alex Ferrari 46:03
Prosím, odtud pocházím, pane. Tak mi prosím řekni,

Matias De Stefano 46:09
V podstatě proto, že všichni lidé chápou, co je multivesmír, protože si ho označili. Takže to asi sledovali, jo, popularizovali to, popularizují koncepty překračování této reality, že jsme
víc než to, co vidíme. Takže tohle, zabere to čas. Ale to dává dětem možnost uznat, že ta realita je možná, že se jí mohou stát, že je o ní věda a vy se na to díváte ve filmu, ale ve
skutečnosti v tom ve skutečnosti pracují lidé. Tak. A jsou lidé, kteří žijí své životy, podle superhrdinů, kteří jsou ve skutečném světě, žijí v tomto druhu reality. Jde jen o to, že jsme
stále náboženským způsobem tak svázáni duchovností, že nemůžeme najít střední bod, kterým je představivost. Proto jsou pro mě filmy, vyprávění tak silné, protože kdo změnil názor
na svět pneumatik, dělat to, co dnes děláme s našimi společnostmi. Byli to jen blázni, kteří žili na ostrovech v Řecku, kteří vyprávěli příběhy, a ty příběhy, které vyprávěli, tvoří základ
pro Řím, Persii, všechny říše, tvoří základ všech příběhů hrdinů, které jsme my dnes ještě následují. Takže cestu hrdiny a všeho, politiky a ekonomiky a všech demokracií a republik a
všeho vytvořilo jen pár chlapů, kteří se na řeckých ostrovech před pěti 4000 lety velmi nudili. Takže vidíte sílu představivosti, sílu představování si věcí, vyprávění příběhů? Ne. Takže
to změnilo svět, jak ho známe dnes. A i když věříme, že svět se nemůže změnit, protože pokud jsou u moci lidé nebo takové věci, a to v té době, bylo to ještě horší. A i když změnili
svět, změnili svět příběhy. A každý, kdo změnil dnešní svět, byl inspirován příběhem v hrdinovi, ve filmu v knize.

Alex Ferrari 48:52
Bez HG Wellse, který psal své sci-fi knihy, by mnoho vědců nebylo schopno postavit rakety a tak dále, protože to bylo poprvé, kdy se tato myšlenka začala objevovat. Když poprvé a
další velký film, který změnil naši realitu, byl doslova matrix. A to bylo poprvé, kdy byla teorie simulace rozšířena mezi masy. A my jsme si říkali, počkejte chvíli, jsme jen v
simulaci? Možná to není dystopická simulace. Stejně jako tehdy bych se také rád naučil takové kung-fu. Ale, ale myšlenka byla zasazena do naší společnosti. A pak a já jsem říkal, že
to samé, když jsem viděl, jak Dr. Strange začíná mluvit o multivesmíru, byl jsem jako, ach, mimochodem je to teď všude, je to všude. multivesmíry jsou všude.

Matias De Stefano 49:42
Antmane, víš, něco takového

Alex Ferrari 49:44
Blesk, bliká s časem a časem.

Matias De Stefano 49:47
Jo, všichni, všichni teď o těchto věcech mluví, protože vědomí planety je připraveno porozumět multivesmíru je připraveno porozumět tomu, co Pak zmiňuje, a jak vidíte, Dr. Strange
musel jet do Káthmándú do Nepálu, aby našel pravdu . A také, je to jako každý v spiritualitě, musel jít do Indie, Káthmándú, Nepálu, Tibetu, aby našel pravdu, víte, takže. Takže si
myslím, že existují kódy, které může vidět každý. Ale nevěnujeme pozornost, protože stále věříme, že jsou to jen filmy. A zastavujeme. A naučili jsme se, že je to jen představivost.
Ale ve skutečnosti, v prvních příbězích světa, těch příbězích, je tato představivost tou, která vytvořila vše, co dnes známe.

Alex Ferrari 50:47
Nebo bez Star Wars, víte, mnoho fyziků se narodilo kvůli Star Wars. Samozřejmě, myslím, tolik vědců. Chci jen říct, že tyto filmy mají vliv. Chci říct, když chtěli, když dali raketoplán
do vesmíru, kolik lidí tomu chtělo říkat podnik? Protože Star Trek, protože to bylo tak, jak víte, kolik, víte, raketových vědců vytvořil Star Trek. Takže příběhy mají v naší společnosti
tak silné, silné místo. A máte pravdu, před 100 lety jste vyhodili multivesmír, lidi buďte jako, co děláte? Nemohou, nemohli to uchopit. Dovolte mi, abych se vás na to zeptal, protože
svět je rád bych slyšel váš názor, kam všichni směřujeme, protože lidstvo, spousta lidí si myslí, že to jde do pekla v ručním koši. Zdá se, že se kolem nás všechno hroutí, ekonomika je
to a politika nebo ono a tady se děje životní prostředí a války a všechny ty šílenosti. Kam vidíš směřovat lidstvo? Kde je budoucnost lidstva v příštích 50 až 100 letech?

Matias De Stefano 51:50
Myslím, že to bude úžasné. Prostě každá generace, která opouští současnost, si myslí, že opouští nejhorší dobu v historii.

Alex Ferrari 52:06
Vždy, vždy. A my víme všechno. A také všechno víme. Také víme všechno. Víme, že všechno na Dia je Bůh a to je vše.

Matias De Stefano 52:18
Takže je to jako, každý si myslel, že je to konec světa. Jako kolik let v celé historii se všichni připravovali na návrat mistra, skupiny, která je zachrání. Takže to trvá už 10,000 10 let a
stále čekáme. Takže každý rok nebo každých 1000 let, konec světa, žijeme v nejhorší době historie, války ovládnou všechno. Když se tedy podíváte do lidstva, po tisíciletí let existují
pouze dvě věci, které se změnily od celé dnešní historie lidstva. Jedním z nich je, že jsme přelidnění. Znamená to, že je nás příliš mnoho. Problémů je tedy více. A druhá je, že všichni
ti lidé jsou příliš informovaní. Takže máme více komunikace a také více lidí, že? Takže než se problémy vyprávěly šachy, jeden, možná problém, žilo 1000 lidí a jen jeden o tom psal.
Dnes máme problém 10,000 10,000 lidí a 100 10 lidí o něm mluví, víte. Takže tím je to vlastně ještě horší. Ale není to tak, že by se svět právě teď chýlil k hranici konce něčeho, je to
jen naše vnímání, protože jsme tak egocentričtí, že chceme odejít vždy v nejlepší nebo nejhorší chvíli v dějinách lidstva. Ale ve skutečnosti se nejhorší věci staly předtím a pokaždé,
když se ty nejhorší věci staly předtím. Poté se rozsvítila evoluce. Přesně tak, například první světová válka, druhá světová válka, všechny se staly za posledních 50 let. A pokaždé, když
k nim dojde, vyrostli jsme nejen v technologii, ale i v lidských právech, v umění, v péči o životní prostředí. Děje se tolik věcí, jako je konec otroctví, práva žen, svoboda slova, tolik
věcí. Že si dnes stěžujeme, protože pořád hledáme něco lepšího, ale oni se mohou dívat před XNUMX lety, ale mohou vypadat před XNUMX lety, víte, takže jdeme do hrozné doby,
protože jdeme příliš rychle a velmi rychle k něčemu, co bude úžasné. Ale my jsme, jsme jako dítě, které se teď snaží utéct. Tak

Alex Ferrari 55:34
Dítě se pokusilo utéct. Né moc dobré.

Matias De Stefano 55:37
Jo, ne tak dobrý. Protože to vždy končí krví. To jo. Takže protože nás nikdo neučil, jak správně chodit, a jediní lidé, kteří nás mohou naučit chodit, jsou příliš pomalí. A my se snažíme
jít rychle. Protože jinak se děje tolik věcí. A všechno musíme stihnout. Takže nemáme čas přemýšlet, kdo jsme, proč jsme tady. Co chceme dělat se svými životy. Všechno, co se ve
světě stalo, je vlastně pravda. Nyní můžeme věřit, že cokoli je tak složité, že jediný způsob, jak porozumět vnějšku, je jít dovnitř, jiný způsob teď neexistuje, jako pro mě, chaos, ve
kterém dnes ve světě žijeme, je pro náš svět dokonalý. je třeba se vrátit k meditaci. A to je důvod, proč je svět stejně chaotický, čím dál tím více lidí se probouzí, více lidí míří k
meditaci, více lidí se snaží hledat sami sebe. A je to proto, že venku je tak chaotické, že vesmír využívá starostí, aby nás vedl k řádu uvnitř. Protože nemůžeme věřit nikomu venku. Tak
si asi budu muset věřit. A to je, to je děsivé. První krok. To je první krok

Alex Ferrari 57:11
Ale je to také zajímavé, protože právě teď tyto generace, které se rodí, přicházejí s programováním v hlavě, s nímž jsem nepřišel já. Znám tě a jsi mladší než já, ale nepřišel jsi s tebou.
Možná vy ano, ale vaše generace ne. Ale

Matias De Stefano 57:33
Byl také velmi, velmi zamčený.

Alex Ferrari 57:35
Ach jo. A to jsem se narodil v 70. letech. Takže jako jsem byl, ale mám jednu nohu v novém a jednu ve starém. To je moje generace. Jsem Gen X, takže jsme oba v novém i starém.
Ale jako moje děti se dívají na věci, teď jsou jako: Co chceš, abych šel na čtyřletou školu, zadlužil mě kvůli práci, kterou nedostanu, nebo dobře pracuji minimální mzda celý život?
Jste jako to, co jste mimo, vaše mysl?

Matias De Stefano 58:03
Takže od věků

Alex Ferrari 58:05
Ne, je to jako takový koncept z 80. let. Máš naprostou pravdu. Ale také se dívají na věci duchovně, jako je rasismus, a prostě to nechápou. Prostě se jim nelíbí, proč. A není to tak, že
bychom je to samozřejmě učili, ale učíme je, aby byli ke všem milí. Ale jsou na jiné úrovni. A vidíte to, když máte děti, teď přicházejí v této nové generaci, která přichází, je velmi
připravená na to, kam jdeme.

Matias De Stefano 58:30
Takže před pár týdny jsem byl v Anglii. A právě jsem cestoval na rodinný výlet se svými přáteli a jejich dcerou, což je moje neteř a má dva roky na Yes. A ona sotva mluví. Chodí jako
miminko a tak. A skončili jsme uprostřed kruhu v obilí. Takže tam byl celý kruh v obilí. A dali jsme ji tam jako oh, podívej, plodiny jsou, víš, je to jako dítě. Je jí to jedno. A najednou
se postavila, jako by se úplně změnila. A začala vyrábět mudry a nikomu, víte, jsou dva roky. Ale nikdo nezačal. A ona ona, donutila nás chytit se za ruce, potřást rukama a posadit se
do meditační polohy. Nic jsme neudělali. Byla jako povinna to udělat. Šla do centra a začala vést meditaci, jen činy a pohybem rukou a pohybem věcí kolem sebe a dala nám něco
každému z nás. A pak prostě šla, když byla jako uprostřed, jako by dělala mudru nebo tak něco. Když vyšla z kruhu, otočila se. A ona začala být znovu dítě a Bylo to jako, jako, jako.
A v podstatě popadla telefon a věděla, jak odemknout telefon, aby začala malovat, malovat nebo něco otevřít aplikaci a všechno. Tak. Přešla tedy z duchovního vědomí vysoké úrovně,
aby se naučila používat technologii a hrála sama sebe v kruhu v obilí a poznala, že existuje zadržovací moment. Ale také uměla hrát a my jsme jí neříkali, co má dělat, ona nám říkala,
co máme dělat. A v tu chvíli jsem viděl, že se to opravdu mění. A jedna z hlavních věcí, která se změnila, je, že jsme jí nikdy neřekli, co má nebo nemá dělat. A, a naše generace, si
myslím, že jim umožňujeme vyjádřit svou pravdu, jako bychom neměli příležitost, víte, takže jsme možná otevřenější jiným myšlenkám nebo čemukoli. Takže věnujeme pozornost
tomu, co chtěl udělat, místo abychom jí jen řekli sedni si nebo nakloň basu, nebo, víš, se to mění.

Alex Ferrari 1:01:18
Jo, jo, představ si naše prarodiče s těmito pojmy. Nemohli, prostě by to tam nedokázali ani zpracovat. Prostě byly stavěny pro tu dobu. Prostě to nedokázali zpracovat. Víte, bylo by to
daleko za nimi. A byly kolem mého dědečka před letadly a auty, až do zrodu internetu. Víte, a, a všechno. To je hodně z toho, co mám na mysli, za posledních 150 let jsme vyrostli tak
rychle, že to bylo, bože, exponenciální.

Matias De Stefano 1:01:58
A vzdělání je stejné.

Alex Ferrari 1:02:01
Nenech mě začít, prosím Matiasi, myslím,

Matias De Stefano 1:02:04
Takže pořád sedíme v křesle a zíráme na někoho, kdo přidušeně píše. Co tedy děláme? Takže to je, myslím, že to jsou některé z věcí, kterým musíme věnovat pozornost. Jsme tak
znepokojeni všemi těmito informacemi, které k nám přicházejí, že je všechno tak špatné a ve světě je tolik konfliktů a všeho. A vždy to tak bylo. Pořád jsme měli konflikty, pořád jsme
byli na hraně něčeho. A teď vlastně jsme, já nevím, pro některé lidi. To je kontroverzní věc. Ale všichni mluví o původních lidech v Americe nebo Latinské Americe a Střední Americe
a říkají, jako by to byli propojení lidé. A ve středu přišli Evropané a zabili je, přišli Španělé, všichni byli ve válce. Bojovali. Nenáviděli se. Ve skutečnosti, Inkové, klíč k našemu lidu,
ti všichni otevírají cestu Španělům, aby zabili všechny ostatní. Takže sem mohli přijít, lidé v Chile a Argentině. Víte, takže vlastně, pokud jste skutečně četli historii a že to nebylo jako
dobří a špatní, bylo to,

Alex Ferrari 1:03:27
Žádná chamtivost a moc. Všichni chtěli to samé

Matias De Stefano 1:03:32
Přesně tak. Nevypadal jako Amerika byla rájem před španělským králem. Všichni se nenáviděli. Vzájemně se zabíjeli. Byl tedy stejný jako v Evropě, ale slyšet to ale v Americe.

Alex Ferrari 1:03:46
No, zeptám se tě na to. Začneme to dokončovat tady. Moje další otázka je, jaké poselství máte pro lidi, kteří jsou skeptičtí k spiritualitě a ke všemu, o čem mluvíme? Jako, pokud
poslouchají tento bod, jsou v nich nějaké otázky. Ale co tím myslím v tomto bodě, jako proč posloucháš? Ale jsou skeptičtí k tomu, že se možná ponoří hluboko, že byli
naprogramováni touto myšlenkou, všechno je mimo vás, musíte najít pohled na božstvo, knihu nebo učení nebo něco mimo vás, abyste našli odpovědi. . Co když jsou skeptičtí nebo se
dokonce bojí jít dovnitř? Co byste jim poradil?

Matias De Stefano 1:04:31
Jako můj táta?

Alex Ferrari 1:04:34
Jsem si jistý, že je to úplně jiný podcast

Matias De Stefano 1:04:40
To je terapie. Jo, můj táta Oh, obvykle to říkáš. Všechno, co říkám, je to, co říká on. On je, říká to vtipným způsobem, víš, i když ona Pokud věří, že to, co říkám, není pravda, víš, ale
pomohl mi, protože mi věří. Ale on mi nevěří. Tak. Tak. Takže jedna z věcí, kterou obvykle, víte, obvykle říkám skeptickým lidem, je, že na tom být skeptický není nic špatného, 
protože jediným problémem některých skeptických lidí je, když nepochybují nebo nezpochybňují. Jsou prostě proti čemukoli. Jako. A obvykle jsou to lidé, kteří se bojí změn ve svém
životě, že se vlastně bojí něčeho jako někoho, když se trochu otevřu, možná někdo přijde a změní způsob, jakým chci odejít, ty víš, tyhle věci. Ale existuje spousta skeptických lidí,
kteří se ve skutečnosti ptají, jako, já nevěřím, že je to takhle. Nyní existuje důkaz, že toto nebo oni jsou připraveni a pro vesmír je dalším způsobem, jak najít odpovědi. Takže nemám
pocit, že bych necítil, že by skeptičtí lidé byli problém. Nemám pocit, že by byli dokonce proti tomu, co říkám. Za lidi jen řeknu, že ne, není skeptický vůči lidem, kteří jsou uzavřeni,
věřím, že nic takového není a nechtějí ani nic poslouchat. Rád říkám, že většina věcí, které mají v jejich životech smysl, jsou založeny na věcech, které nejsou pravdivé. Koncept
rodiny, koncept přátelství, koncept lásky, koncept peněz, koncept jít v sobotu večer do kina, koncept dívat se na televizi nebo číst knihu, užívat si umění, brát chodit po parku, milovat
domácího mazlíčka. Tolik těch věcí vlastně nedává smysl. Pokud jste skeptičtí, protože proč byste milovali něco nebo zvíře? Pokud jste skeptický? Proč bys něco cítila? Proč by vás
bavilo číst příběh, který není pravdivý a který si pro vás někdo vymyslel, aby se pobavil? Proč byste tedy ztráceli čas užíváním si života, když všechno, co je příjemné, ve skutečnosti
není pravda? Skutečný. Takže to, co bych vlastně řekl lidem, to je skeptický, je, že možná všechno, co jsem právě řekl, není pravda. Ale dává lidem účel. Dává to smysl. Dává nápady,
otevírá mysl, dává představivost. A také to někdy dává naději, že skutečně mohou udělat něco pro změnu světa. A i kdyby všechno, co jsem právě řekl, byla lež. Možná spousta lidí
změní svět, protože mu věřili. A myslím si, že většina lidí, kteří skutečně mění svět, skutečně něco pro skutečný svět udělala. Vycházely z příběhů. Zakládali se na věcech, které nikdo
nemůže dokázat. A někdy nejde o to nevěřit, někdy jde o to si užívat. A pro realitu můžeme udělat mnoho dobrých věcí. Jen si věci představ. Takže pokud je to představa, pokud to
není pravda. No, alespoň jsme si užili spoustu legrace. A dělali jsme šílené věci a změnili jsme životy spousty lidí.

Alex Ferrari 1:09:21
Jaká krásná odpověď na tuto otázku. Je to tak, protože je to něco, s čím se setkávám po celou dobu, kdy jsou lidé skeptičtí k hostům, které mají, ať už je to zážitek blízký smrti nebo
kanál nebo někdo jako vy nebo dokonce guru z Indie, jsou jako chlapec tam venku se snažím prodávat knihy, všechny tyhle věci a já jsem jako,

Matias De Stefano 1:09:40
Ach jo, my taky.

Alex Ferrari 1:09:43
Očividně v tom všichni válíme s prodejem knih. Nevím jak vy, ale můj prodej knih. Chci říct, právě jsem si koupil svou druhou jachtu. Ale to, co lidem vždycky říkám, je, že je mi
jedno, jaký je posel. Jaká je zpráva? Zní vám to pravdivě? Pomáhá vám to? A pokud to vezme a použije to, pokud ne, zahoďte to a pokračujte v životě. Že jo? Tak by to mělo být vždy,
víš, takže je to jako miluji, ale miluji tě, předkládáš to jako krásnou odpověď, příteli,

Matias De Stefano 1:10:16
Když jste jako člověk jako já nebo mnoho dalších lidí, kteří to dělají jako svůj způsob života, všichni věříme, že jsme spojeni s vesmírem. Takže když jste, pravdivě to spojte se svým
vlastním já. Ve skutečnosti se nesnažíš nikoho přesvědčovat. Protože,

Alex Ferrari 1:10:50
Víte,

Matias De Stefano 1:10:50
Jo, protože jen sdílíš, jako, já se o to nesnažím, je to něco, o čem jsem také mluvil se svým tátou, protože byl jako, myslel jsem si, že budeš někdo, kdo se snaží přesvědčit mě a moji, a
moje ostatní děti vědí, že rády věří tomu, čemu věříte vy. A řekl jsem: Je mi jedno, jestli věříš tomu, čemu věřím já. Jako, jestli je to moje věc, víš, tohle je můj názor. A ty od toho něco
chceš, můžu odpovědět, ale když chceš, když my, když se bavíš s tím, kdo jsi, nejsi ve výklenku toho, že se snažíš násilím změnit životy jiných lidí, nebo potřebuji Abys mi věřil, víš,
měl jsem tento rozhovor s přítelem, je muslim. A dokud nebyl, říkal si: Proč? Proč? Pokud je váš život jako život Proroka, proč nejdete do práce a nepokusíte se je přesvědčit, že když
to, co říkáte, je pravda. Takže všichni následujeme tuto pravdu, jako to dělali proroci. A řekl, protože, protože mě to nezajímá. Protože kdybych tlačil lidi, aby věřili tomu, čemu věřím,
že to je, není to tak. Je to proto, že vlastně nechápu, o čem vesmír je. A vesmír je o prožívání. A pokud jste k tomu všemu skeptičtí, možná je vaše cesta k pochopení vesmíru jiná. Ale
kdybychom všichni věřili tomu samému, na světě by nebyly krásné věci, nebylo by umění, hudba, filmy, já nevím, všechno, co dnes máme. Protože je to singularita, která dělá krásný,
krásný svět.

Alex Ferrari 1:12:43
Ale je to tak stará myšlenka, že jako když mám nějakou víru, kterou musím učit, musím tě nutit nebo přesvědčit. Proto jste slyšeli o křížových výpravách jogínů. Tam, kde jsme byli
Yogi, jsme křižovali Evropou a říkali, že musíte rozumět osvícení, a zabíjeli lidi ve jménu osvícení, jaké jste nikdy neviděli. Protože jogíni by tam jen seděli a lidé by k nim chodili.
Pokud jste připraveni, podělím se s vámi, a pokud se vám to nelíbí, pokračujte, na rozdíl od některých těchto starších náboženství nebo dokonce, víte, duchovních praktik, jako víte,
Kristus. Chci říct, podívej, právě jsem byl ve Vatikánu a vím, že jsi tam byl. A jen jsem se rozhlédl, řekl jsem si, tohle nemá nic společného s Ježíšem, jako by to nemělo nic
společného. S Ježíšem to nemá nic společného.

Matias De Stefano 1:13:29
A to jsem býval, často jezdím do Vatikánu. A lidi říkají, co že tolik jezdíte do Vatikánu? A já řekl: No, má to tolik energie, protože tolik lidí tomu místu věnuje pozornost a je tak
krásné. Zříká se svého umění. Ach, víš, je to jako, proč chodíš na náměstí svatého Petra kvůli Berninimu, ne kvůli papeži, který tuto krásnou práci pojmenoval, a nemůžeš to jen tak
ignorovat.

Alex Ferrari 1:13:56
Přesně tak. Tlak je přímo tady a jdete do muzea a jste jako, oh, podívejte se, tyhle Raphaelovy fresky a jako, samozřejmě, proto jdete, samozřejmě, je to krásné. Ale vidíš, je to krásné.
A příteli, máš nějaké zprávy na rozloučenou pro diváky?

Matias De Stefano 1:14:12
Vzpomněl bych si na to, kdy nebo vzít tu část, o které jsme se předtím dělili, žijeme v chaotickém okamžiku. Ale chaotický okamžik vyžaduje, aby lidé vytvořili věci mimo chaos.
Takže bych řekl, že tím nejbláznivějším a nejchaotičtějším se svět stává. Věnujte pozornost tomu, co by se mohlo stát. Poté, pokud všichni zapojíme svou fantazii do práce, pokud
všichni začneme převádět své nápady do reality. Takže bych vždy řekl, že kdykoli je energie na planetě velmi nízká, planeta potřebuje, aby lidé měli vysoké vibrace. Takže bych všem
poradil, že kdykoli dojde ke konfliktu, zkuste se usmát nebo se zasmát. A kdykoli se vyskytne problém, použijte svou představivost k nalezení 1000 řešení. Protože neexistuje nic, co
bychom mohli překonat. Takže jediný způsob, jak to překonat, je, když se budeme stále dívat na možnosti, a ne na problém samotný. Takže tato chaotická doba, ve které žijeme ve
světě, bude úžasná. Pokud více z nás začne přemýšlet o nekonečných a krásných možnostech této krize, ve které žijeme.

Alex Ferrari 1:15:55
Oceňuji vás a práci, kterou děláte pro probuzení planety, příteli, ještě jednou vám děkuji, že jste přišli na show.

Matias De Stefano 1:16:01
Děkuji.
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